

第十届国际鞋类设计大赛尽搜惊艳之作

Attraction of The 10th International Footwear Design Competition

1、个人组 - 女装靴款金奖

Individual Group - Female Boot Winner

作品名 / Title:
皇室 / Royalty
作者名 / Designer:
陈绮婷 / Tina Chan
国家及地区 / Country and Region:
香港 / Hong Kong
制造厂商 / Manufacturer:
广州天创时尚鞋业股份有限公司 / Top Score Fashion Shoes Co., Ltd



2、个人组 - 女装潮流金奖

Individual Group - Female Trendy Winner

作品名 / Title: 外骨骼
作者名 / Designer: 王琦怡
国家及地区 / Country and Region:
中国 / CHINA
制造厂商 / Manufacturer: 东华大学



3、个人组 - 女装休闲金奖

Individual Group - Female Leisure Winner

作品名 / Title:
未来主义 / Sci - Fiism
作者名 / Designer:
李口钰 / Lee Shun Yuk
国家及地区 / Country and Region:
香港 / Hong Kong
制造厂商 / Manufacturer:
广州锦鹏鞋业有限公司 / Guangzhou Jin Peng Shoes Co., Ltd



个人组金奖获奖名单
Individual Group Winner Awards List

5月30日上午广州国际鞋展开幕仪式在12.2展馆举行,相隔一年未见的鞋业权威嘉宾们济济一堂,握手言欢。寒暄之余,他们不约而同地被旁边的第九届国际鞋类设计大赛的众多参赛作品独特创意所吸引。

On the morning of May 30th, the opening ceremony of the International Exhibition on Shoes and Leather Industry-Guangzhou was held in pavilion 12.2. Guests from global footwear and leather industries meeting again after one year and had a good time of social gathering. All guests were unanimously impressed by the unique and creativity designs of the 10th International Footwear Design Competition.

创意之旅让人惊叹

180 designs compete in IFDC 2018

在比赛作品展示区,专业观众及评委们仔细鉴赏来自亚洲各国包括中国内地及港台、印度、印度尼西亚、韩国、马来西亚、菲律宾、泰国和越南等国家和地区的180多件鞋款作品及图样。这些作品将参与角逐10个单项共30个奖项的比赛。

Totally 180 designs and drawings from Mainland China, Hong Kong, India, Indonesia, Korea, Malaysia, Philippines, Taiwan, Thailand, and Vietnam. To compete for 30 awards from 10 categories.

观察发现,各个参赛者作品以不同的文化底蕴、不同的属地材质、超酷炫造型带出风格各异的鞋品创意风情,给来自中国内地及港台、印度、印度尼西亚、韩国、马来西亚、菲律宾、越南及泰国等国家及地区的12位权威评委,以及众多嘉宾带来一场赏心悦目的创意之旅。

All designs enrolled from 12 Countries and Regions, individual designs containing difference cultural and heritage by using their own material, coloring, patent and concept. And the global Jurors team were formed by professional designers and footwear manufacturers from China, Hong Kong, Indonesia, Korea, Malaysia, Philippines, Taiwan, Thailand and Vietnam.

大赛宗旨推动培育创意人才

IFDC Aimed to Nurture Creative Talents

5月30日晚,由国际鞋业协会联合会(CIFA)和显辉国际展览有限公司主办的第十届国际鞋类设计大赛颁奖典礼与第28届广州国际鞋展开幕晚宴,联合在广州东方宾馆金色大厅隆重举行。旨在培育更多鞋品高端设计人才的国际鞋类设计大赛,经过多年悉心培育和各方鼎力支持参与,越来越受到各国鞋品设计及制作专业人士的热烈欢迎,也出现了更多让人惊艳的设计创意鞋品。

At the evening of May 30th, the 10th International Footwear Design Competition Award Ceremony and the 28th International Exhibition on Shoes and Leather Industry-Guangzhou Opening Banquet, jointly organized by CIFA and Top Repute Company Limited, was held in the Golden Hall of Dong Fang Hotel.

The International Footwear Design Competition (IFDC) aimed to nurture high-end design talents and has received tremendous support from different parties. The competition has gained high popularity among international footwear designers and producers. Many impressive designs were featured by the competition.

新濠畔全场创意金奖

The XINHAOPAN GROUP Scholarship award

经过激烈角逐,个人组、企业组及新濠畔全场创意三个类别的24个奖项宣布结果。由广东新濠畔集团有限公司赞助的全场大奖揭晓。来自马来西亚 Soo Chin Tong 设计的作品 Nine Dragon Wall 艳压群芳,被评为全场创意金奖。

Through months of competitions, the 24 rewards for Individual, Enterprise and the Guangdong Xinhaopan Group Award overall have been announced yesterday evening in the Banquet. What's noteworthy is that internationally renowned footwear enterprise Xinhaopan Group Prize Announcement Award. Nine Dragon Wall designed by Soo Chin Tong Malaysia, outshining all other works, was given the Best Originality Award.



本届比赛评委团的12位权威评委合影留念。
IFDC-2018 Jurors team



本届鞋款设计比赛参赛作品创意获得业界认同。
2018 IFDC more outstanding and novel designs.

4、个人组 - 男装金奖

Individual Group - Male Winner

作品名 / Title: Nine Dragon Wall
作者名 / Designer: Soo Chin Tong
国家及地区 / Country and Region:
马来西亚 Malaysia
制造厂商 / Manufacturer:
VA Couture



6、个人组 - 运动鞋金奖

Individual Group - Sport Winner

作品名 / Title:
夜行者 / Night Walker
作者名 / Designer:
庄凯浩 / Chong Hoi Ho
国家及地区 / Country and Region:
香港 / Hong Kong
制造厂商 / Manufacturer:
中山市小榄镇百伦鞋厂 / Zhongshan City Bailun Shoes Factory



企业组金奖获奖名单
Enterprise Group Winner Awards List

1、企业组 - 女装金奖

Enterprise Group - Female Winner

作品名 / Title:
后现代几何
作者名 / Designer:
广州履朴信息科技有限公司
国家及地区 / Country and Region:
中国 CHINA
制造厂商 / Manufacturer:
广州履朴信息科技有限公司



3、企业组 - 童装金奖

Enterprise Group - Children Winner

作品名 / Title: 纸牌的秘密 / The Solitaire Mystery
作者名 / Designer:
科迪斯国际有限公司 / Goddess International Ltd
国家及地区 / Country and Region:
香港 / Hong Kong
制造厂商 / Manufacturer:
科迪斯国际有限公司 / Goddess International Ltd



2、企业组 - 男装金奖

Enterprise Group - Male Winner

作品名 / Title:
逆羽时尚休闲鞋
作者名 / Designer:
广州市玖留米工业设计公司
国家及地区 / Country and Region:
中国 / China
制造厂商 / Manufacturer:
广州市玖留米工业设计公司



国际鞋类设计比赛 简介 -- IFDC

Seminars and Concurrent Activity
 in THE 28TH SHOES & LEATHER – GUANGZHOU
 第二十八届广州国际鞋类、皮革及工业设备展览会
 技术交流会及同期活动

Admission / 入场费： Free / 全免

Venue / 地点： China Import & Export Fair Complex, Area B / 中国进出口商品交易会展馆，B区

An Introduction to International Footwear Design Competition (IFDC)



国际鞋类设计比赛简介 - IFDC 始创于 2008 年，由国际鞋类协会联合会 (CIFA) 主办，与 " 广州国际鞋类、皮革及工业设备展览会 " 同期举行，并由显辉国际展览有限公司赞助和协办。

举办比赛的目的在于向鞋、革类制造业界推广自主设计产品的重要性，反对抄袭，提高产品的质素，创造自我品牌，从而提高产品的边际利润和扩大市场份额。

通过国际性比赛，引进多渠道的设计概念和构思、吸收市场上崭新材料、色彩等的信息进行交流发展、培育年轻设计人材，永续制鞋工业的发展，薪火相传。并期望通过比赛，为年轻设计者配对生产商，谋求出路。

IFDC 是由国际鞋业协会联合会 - CIFA (前名国际鞋业会议 - IFC) 所主办。

查询: frankzkung@gmail.com

IFDC organize by the Confederation of International Footwear Association (CIFA/IFC), commence since 2008, as a concurrent event of the "International Shoes & Leather Exhibition - Guangzhou". The Competition is sponsor and co-organize by Top Repute Co., Ltd.

The event aimed to promote to the Industries the essential of own product design, instead of duplicating. To achieve fine producing skill and quality, in order to increase the marginal profile from the product, and to build up their own branding.

Through IFDC, we introduce designers' concept, updated information of new material and new color concept, educating young successors of the industries and offer opportunities of matching them with manufacturers.

IFDC is organized by the Confederation of International Footwear Association (previously known as International Footwear Conference - CIFA/IFC).



Session 1 (第一节)	IFDC Area (Hall 12.2) / 国际鞋类设计比赛区内 (展馆 12.2)
May 31 (Thursday) 10:00 a.m. 5月31日 (星期四) 上午 10 时 English / Putonghua 英语 / 普通话	The application of Industry 4.0 in Leather Products & Suitcases Presented by Mr. Raphael Chabanis Lombardo LOMBARDO MODELLERIA s.a.s. Twenty-nine years of experience in leather product design and development 皮具箱包业 - 工业 4.0 应用技术 主讲者: Raphael Chabanis Lombardo 先生 LOMBARDO MODELLERIA s.a.s. 29 年皮革成品生产及设计经验
Session 2 (第二节)	IFDC Area (Hall 12.2) / 国际鞋类设计比赛区内 (展馆 12.2)
May 31 (Thursday) 10:00 a.m. 5月31日 (星期四) 上午 10 时正 English / Putonghua 英语 / 普通话	Thermo regulation of Footwear Presented by Mr. Samuel Huzard Research Department - SATRA Technology, UK 鞋类的保温规则 主讲者: Samuel Huzard 先生 研究部门人员 - 英国 SATRA Technology
Session 3 (第三节)	IFDC Area (Hall 12.2) / 国际鞋类设计比赛区内 (展馆 12.2)
May 31 (Thursday) 2:30 p.m. 5月31日 (星期四) 下午 2 时 30 分 English / Putonghua 英语 / 普通话	Fashion Forecast Spring/Summer 2019 Presented by Dr. Claudia Schulz Trend Expert MODEUROP 2019 年 春 / 夏季 潮流走势 主讲者: Claudia Schulz 博士 MODEUROP 潮流专家
Concurrent Activity 同期活动	Hall 12.2 / 12.2 号展馆
May 30 (Wednesday) 11:00 a.m. - 2:00 p.m. 5月30日 (星期三) 上午 11 时至下午 2 时正	The 10th International Footwear Design Competition Organizer: Confederation of International Footwear Association 第十届国际鞋款设计比赛 主办单位: 国际鞋业协会联合会